
 Protokół nr X/2020
z posiedzenia X nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy

Bargłów Kościelny z dnia 28 stycznia 2020 r.

Obrady X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Bargłów Kościelny odbyły się w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Bargłów Kościelny - ul. Augustowska 47, 16-320 
Bargłów Kościelny.
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000, a zakończyła się o godzinie 1035 w obradach 
wzięło udział 15 Radnych.

Do pkt 1
 Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
15 Radnych w związku z czym posiedzenie Rady Gminy jest prawomocne.
(lista obecności w załączeniu do protokołu)

Do Pkt 2
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który został odczytany:
1. Otwarcie obrad Sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) Ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego.
b) Zmiany uchwały nr IX/100/2019 Rady Gminy Bargłów Kościelny z dnia 19 grudnia
2019r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.
c) Wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości.
d) Zmiany budżetu Gminy Bargłów Kościelny na rok 2020.
4. Zapytania i wnioski radnych.
5. Zamknięcie obrad.

Do Pkt 3 
Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktem obrad jakim jest podjęcie uchwał. 
Odczytał projekt uchwały w sprawie:

a) Ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały dotyczącej ustalenia wysokości opłat 
za zajęcie pasa drogowego, następnie oddał głos dla Pana Wójta Radosława 
Wawiórko.
Włodarz szczegółowo zaznaczył, że Minister  Cyfryzacji wystąpił do samorządów z 
pismem dotyczącym zmiany w przepisach odnośnie zajęcia pasa drogowego, oraz że 
zmiany te muszą być przyjęte. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych czy są zapytania.

Wobec braku zapytań poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Na 15 radnych Rady Gminy Bargłów Kościelny w głosowaniu wzięło udział 15 



radnych.
Uchwałę przyjęto w głosowaniu, następującym stosunkiem głosów:
Głosy „za” – 15
Głosy „przeciw” – 0
Głosy „wstrzymujące się” – 0

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta – treść
uchwał w załączniku.

b) Zmiany uchwały nr IX/100/2019 Rady Gminy Bargłów Kościelny z dnia 19 
grudnia 2019r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały dotyczącej zmiany uchwały nr 
IX/100/2019 Rady Gminy Bargłów Kościelny z dnia 19 grudnia 2019r. w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości tej opłaty, następnie oddał głos dla Pani Skarbnik Doroty 
Osewskiej. 

Pani Skarbnik  po konsultacjach z Regionalną Izbą Obrachunkową szczegółowo 
omówiła wprowadzenie zmian w stosunku do uchwały nr IX/100/2019.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych czy są zapytania.

Wobec braku zapytań poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Na 15 radnych Rady Gminy Bargłów Kościelny w głosowaniu wzięło udział 15 
radnych.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu, następującym stosunkiem głosów:
Głosy „za” – 15
Głosy „przeciw” – 0
Głosy „wstrzymujące się” – 0

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta – treść
uchwał w załączniku.

c)  Wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.

Po odczytaniu projektu uchwały przez Przewodniczącego Rady głos zabrała Pani 
Skarbnik szczegółowo omawiając projekt uchwały. Zaznaczyła, że uchwała ta zawiera 
zamiany kosmetyczne dostosowane do obecnych przepisów.

 Po omówieniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych czy są 
zapytania.

Wobec braku zapytań poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Na 15 radnych Rady Gminy Bargłów Kościelny w głosowaniu wzięło udział 15 
radnych.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu, następującym stosunkiem głosów:
Głosy „za” – 15
Głosy „przeciw” – 0
Głosy „wstrzymujące się” – 0

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta – treść
uchwał w załączniku.

d) Zmiany budżetu Gminy Bargłów Kościelny na rok 2020.

Głos zabrała Pani Skarbnik zaznaczając, że w budżecie zaszły niewielkie zmiany 
związane z przebudową infrastruktury oświetleniowej Bargłowa Kościelnego, oraz 
zostały zwiększone środki na remonty mieszkań socjalnych, uzupełniając Pan Wójt 
dodał, że musimy posiadać na terenie naszej Gminy dodatkowe mieszkania socjalne na
wypadek klęsk żywiołowych, wypadków losowych.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych czy są zapytania.

Wobec braku zapytań poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Na 15 radnych Rady Gminy Bargłów Kościelny w głosowaniu wzięło udział 15 
radnych.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu, następującym stosunkiem głosów:
Głosy „za” – 15
Głosy „przeciw” – 0
Głosy „wstrzymujące się” – 0

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta – treść
uchwał w załączniku.

Do Pkt 4

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o zadawanie pytań.

Głos zabrał Radny Przemysław Leńkowski zadając pytanie związane ze zbiórką folii
rolniczej,  informując  że  pojawiły  się  doniesienia  w  mediach  mówiące,  że  firmy
zajmujące się utylizacją folii rolniczej wycofują się z tego, w związku z tym jak to
będzie realizowane w naszej Gminie.   

Pan  Wójt  zaznaczył,  że  wniosek  w  tej  sprawie  jest  już  złożony  w  NFOŚiGW,  i
czekamy  na  jego  ocenę,  odbędzie  się  także  przetarg  związany  ze  zbiorem  folii
rolniczej, dopiero wtedy będziemy mogli powiedzieć więcej w tej sprawie.

Kolejne  pytanie  zadał  Radny  Pan  Jan  Zalewski,  które  dotyczyło  okresów  zbiórki
odpadów  komunalnych,  Radny  zasygnalizował  problem  z  odbiorem  odpadów,
ponieważ nie są zbierane co miesiąc i należy coś z tym zrobić.



Pan  Wójt  udzielając  odpowiedzi,  poinformował  że  jeżeli  odpady  nie  są  zbierane
zgodnie z grafikiem należy to zgłaszać do Pana Artura Gołębickiego.

Pan Radny Zalewski  zadał  kolejne  pytanie  odnośnie  nadania  tabliczki  z  numerem
posesji.

Pan Wójt  zaznaczył, że w tej sprawie należy zgłosić się do Pana Marka Purwina.

Pani  Radna  Małgorzata  Mieczkowska  zapytała  jak  będzie  przebiegać  żwirowanie
dróg, jakie grogi będą żwirowane i kiedy to nastąpi.

Pan  Wójt  odpowiedział,  że  na  początek  musimy  przeprowadzić  przetarg  na
wykonawcę  w  tej  sprawie,  oraz  zaznaczył  że  wszystkie  drogi  które  wymagają
żwirowania na pewno zostaną wykonane.  

Pan Przewodniczący zwrócił się do radnych czy są jeszcze jakieś pytania, wobec braku
przeszedł do następnego punktu obrad.

Do Pkt 5
Przewodniczący Rady Gminy Bargłów Kościelny podziękował wszystkim za 
przybycie na obrady X sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Bargłów Kościelny i zamknął
posiedzenie życząc wszystkim miłego i spokojnego dnia.
Na tym protokół zakończono i podpisano.

 
                                    

                                                          Przewodniczący Rady Gminy
                                                    

                                                    Jarosław Kukliński
 

Protokołował : Mateusz Sentkowski


